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Následky covid-očkování, hlavně pro ženy. Nikde se
nedočtete. Lékařka promluvila

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nasledky-covid-ockovani-hlavne-pro-zeny-Nikde-se-nedoctete-Lekarka-
promluvila-753706

12.04.2024 10:43 | Monitoring

Lidé jsou po očkování proti covidu bezradní, mají zdravotní potíže a následky jsou
oficiálně popírány. Neuroložka Jaroslava Chlupová, která je desítky let v oboru, v
rozhovoru pro Svědomí národa popisuje takový narůst pacientů se závažnými
potížemi po očkování, se nímž se do té doby nesetkala. Mnozí lékaři se podle ní o
následcích očkování bojí mluvit nahlas a stát pacienty s komplikacemi po očkování
systematicky ignoruje. Lékařka by si přála, aby v Česku vznikla specializovaná
centra na léčbu long covid i postvakcinačních potíží.

Sdílej

Foto: Svědomí národa 
Popisek: Neuroložka Jaroslava Chlupová
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V době, kdy se v České republice plošně očkovalo proti covidu byla pro neuroložku
Chlupovou prý práce daleko dramatičtější než v jiných letech. „Minulé dva roky přicházeli
lidé, kteří po vakcinaci proti covidu měli neurologické potíže, s tím jsme se setkávali od
roku 2021. To byl největší nárůst pacientů, kteří byli v akutních stavech a u kterých začal
rozvoj polyneuropatií a spousty polymorfních neurologických potíží. Některé pacienty
jsme museli akutně hospitalizovat s Guillain-Barré syndromem,“ přibližuje lékařka v
rozhovoru.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nasledky-covid-ockovani-hlavne-pro-zeny-Nikde-se-nedoctete-Lekarka-promluvila-753706
https://www.facebook.com/share.php?u=http://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nasledky-covid-ockovani-hlavne-pro-zeny-Nikde-se-nedoctete-Lekarka-promluvila-753706&title=N%C3%A1sledky%20covid-o%C4%8Dkov%C3%A1n%C3%AD,%20hlavn%C4%9B%20pro%20%C5%BEeny.%20Nikde%20se%20nedo%C4%8Dtete.%20L%C3%A9ka%C5%99ka%20promluvila
https://www.svedomi-naroda.cz/2024/04/09/neurolozka-ktera-nemlci-konci-u-ni-lide-s-nasledky-stat-je-ignoruje-rozhovor-s-jaroslavou-chlupovou/?fbclid=IwAR0XFWXCYqdqh3spI9tLbL9g1Z7H4NvU-8luaZOYTr7uHruSqj-mxAkhFls_aem_AWRbUAIkMtIkmZIU6NG9OX14wHttyFfLinqyvB9rxFCaOZQ3WLFvtwC5YX59F2Q4JlzrTHouMcjLV3oY2I9U7Hhw
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„Ta doba není za námi, je to tu stále s námi, protože jsou pacienti, kteří se potýkají
s různými stěhovavými bolestmi. Teď už se tolik neočkuje, řešíme ale dozvuky u lidí,
někteří dnes mají i chronické potíže,“ dodává Chlupová.

Zejména jde o mladé ženy, které se nechaly očkovat proti covidu. Na neuroložku
Chlupovou se obracejí s žádostí o pomoc: „Tyto ženy v produktivním věku chodí od
jednoho lékaře ke druhému a nevědí si rady. Mají mnoho vyšetření, ale potíže přetrvávají.
Tyto ženy se na mě obracejí, ptají se, co mají dělat, jsou bezradné, protože jim to nikdo
nepřizná. Nikde ve zprávách se to nedočtete. Ale pokud odeberete od nemocného
anamnézu a když se deseti lidí zeptáte, co jim je, zjistíte, že vše nasvědčuje tomu, že jde
o návaznost na to očkování, hlavně po tom druhém a třetím,“ pokračuje lékařka.

Lékařka Chlupová popisuje, že takový nárůst lidí s různě závažnými potížemi za svou
praxi do doby, než přišlo očkování proti covidu, nezažila. „Neurologii dělám pomalu třicet
let, takže jsem ledacos zažila. Takové to gró byly v ambulanci vždy bolesti zad, když ale
začal covid, tak byl velký nárůst polyneuropatií, průlomových infekcí jako neuroborelióza
a bohužel Guillain-Barré syndrom s ALS (progresivní nervosvalové onemocnění, které
postihuje motorické nervové buňky v mozku a míše). S tím jsem se do té doby opravdu
v takové frekvenci nesetkala. Pokud po očkování dochází k mitochondriálním dysfunkcím,
pak je nasnadě přemýšlet, že jde o zdroj těch problémů,“ říká neuroložka.

Podle svých slov nerozumí tomu, že jiní lékaři stále mlčí, i když vědí, že lidé mají potíže
po vakcíně na covid. „Já tomu nerozumím, je to asi proto, že se jedná o finance. Spousta
kolegů lékařů se to snaží zamlčet, pacientům to i přiznají. Ti lidé mi to vyprávějí, že jim i
praktik řekne, že jejich zdravotní potíže jsou z očkování, ale bojí se to říci. Někteří doktoři
tomu zase nevěří, že to může být spojeno s vakcinací. Když nad tím ale bádáte, je to
logické, protože ten organismus selhal, byl v rovnováze a něco ho rozhodilo. Lékaři to asi
neřeknou, protože by utrpělo jejich ego, museli by přiznat, že udělali chybu, ale to se
v medicíně stává. Nebo to mají z těch nemocnic třeba i zakázáno,“ míní lékařka
Chlupová.

Pacienti se zdravotními komplikacemi jsou podle neuroložky ze strany státu naprosto
ignorováni. Chlupová problematiku řešila i v Parlamentu, kde neuspěla. „Byli jsme
v senátním zdravotním výboru, kde nám ale bylo řečeno, že po bitvě je každý generál.
Jenomže já jsem na to upozorňovala už dva roky před tím. Pak byla i konference
v Parlamentu, kam z politiků nikdo nepřišel. To mě zklamalo, mohli si to poslechnout, byli
tam i ti pacienti,“ zmiňuje Chlupová.

Jejím cílem je vytvořit u nás specializovaná centra na léčbu long covid i postvakcinačních
potíží, jako je tomu už v některých zahraničních zemích. „Já jsem jediná neuroložka,
která o tom mluví a jediná kardioložka, která o tom mluví je Gandalovičová, která se
nebojí vystoupit. Přejeme si, aby se tu vytvořila centra, která řeší long covid i
postvakcinační problémy, jako je postvakcinační syndrom. Aby tam byla skupina
odborníků a začalo se zkoumat, co to opravdu dělá, jakou pomoc lidi potřebují a jak je
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léčit. Taková centra jsou už různě po světě, například i v Německu,“ uvádí, co je potřeba
dělat, aby všichni pacienti s následky nekončili u několika málo statečných odborníků,
kteří jim sami nemohou pomoci, nebo u psychiatra.

Vyřídit pomoc od státu pro pacienty s výše zmíněnými závažnými diagnózami je podle
lékařky velmi složité a zdlouhavé. Především pak u pacientů se závažnými smrtelnými
diagnózami, jako je ALS. Díky péči o vloni zesnulou Petru Banatovou ví Chlupová z první
ruky, jak se v naší zemi žije lidem, které postihne smrtelné onemocnění. Vyřízení jakékoli
podpory trvá mnoho měsíců, chybějí pomůcky. „Kdybychom to neurgovali, tak to trvalo
vše dlouho. Ten člověk přitom nemá tolik času, kvalita života se mu rychle zhoršuje, měl
by okamžitě dostat invalidní důchod, tam není možnost žádného zlepšení stavu,“ říká
neuroložka.

Ministerstvo zdravotnictví dostalo během tří let 123 žádostí o kompenzaci následků
očkování proti covidu-19. Odškodnění nepřiznalo nikomu. Radiožurnálu a serveru
iROZHLAS.cz to napsal mluvčí Ministerstva zdravotnictví Ondřej Jakob. Požadované
náhrady za zdravotní komplikace se pohybují v rozmezí od osmnácti tisíc po sto milionů
korun.

To, že mnoho lidí má papír, že jsou očkováni, ale očkovat se ve skutečnosti nenechali,
podle Chlupové samozřejmě kazí statistická data. „Je to právě ten velký problém, protože
statisticky jsou to lidi, kteří jsou naočkovaní a nic jim z toho není. To vlastně v tomto
smyslu kazí data. A nikdo neví, kolik takových lidí je. Pokud se říká, že ta vakcína je
bezpečná, tato data tomu určitě neodpovídají,“ dodává lékařka Chlupová. 

Psali jsme:

Vědec nechtěl, aby se při covidu zavíralo. Teď dostal vyhazov z Harvardu. Za pravdu

„Zavírání a roušky za covidu? Žádné výzkumy. Vlastně nevím...“ Fauci byl nucen
promluvit

https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/covid-ockovani-nahrada-odskodneni-ministerstvo-zdravotnictvi_2401180500_gut
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vedec-nechtel-aby-se-pri-covidu-zaviralo-Ted-dostal-vyhazov-z-Harvardu-Za-pravdu-752370
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vedec-nechtel-aby-se-pri-covidu-zaviralo-Ted-dostal-vyhazov-z-Harvardu-Za-pravdu-752370
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Zavirani-a-rousky-za-covidu-Zadne-vyzkumy-Vlastne-nevim-Fauci-byl-nucen-promluvit-749583
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Zavirani-a-rousky-za-covidu-Zadne-vyzkumy-Vlastne-nevim-Fauci-byl-nucen-promluvit-749583
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Imunologovo poučení z covidu. „V té chvíli mi došlo, co se bude dít.“

Oběti vakcíny. Na sítích museli mluvit v kódech. Teď popisují, co se kolem nich za covidu
provádělo

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v jakékoliv výši bankovním
převodem na účet:

131-981500247/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.
reklama

Článek obsahuje štítky

lékaři , očkování , vakcinace , iRozhlas.cz , COVID , Svědomí národa , Chlupová

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Imunologovo-pouceni-z-covidu-V-te-chvili-mi-doslo-co-se-bude-dit-748914
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Imunologovo-pouceni-z-covidu-V-te-chvili-mi-doslo-co-se-bude-dit-748914
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Obeti-vakciny-Na-sitich-museli-mluvit-v-kodech-Ted-popisuji-co-se-kolem-nich-za-covidu-provadelo-748830
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Obeti-vakciny-Na-sitich-museli-mluvit-v-kodech-Ted-popisuji-co-se-kolem-nich-za-covidu-provadelo-748830
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/l%C3%A9ka%C5%99i
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/o%C4%8Dkov%C3%A1n%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vakcinace
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/iRozhlas.cz
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/COVID
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Sv%C4%9Bdom%C3%AD%20n%C3%A1roda
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Chlupov%C3%A1
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COVID

Více aktuálních informací týkajících se COVID-19 naleznete na oficiálních stránkách
MZ ČR. Přehled hlavních dezinformací o COVID-19 naleznete na oficiálních stránkách
MV ČR. Pro aktuální informace o COVID-19 můžete také volat na Informační linku ke
koronaviru 1221. Ta je vhodná zejména pro seniory a osoby se sluchovým postižením.

Zcela jiné informace o COVID-19 poskytuje například Přehled mýtů o COVID-19
zpracovaný týmem Iniciativy 21, nebo přehled Covid z druhé strany zpacovaný
studentskou iniciativou Změna Matrixu, nebo výstupy Sdružení mikrobiologů, imunologů
a statistiků.

autor: Natálie Brožovská

Tomio Okamura byl položen dotaz

Mandát

Dobrý den, úmrtí pana Bašty je mi líto. Ale jak jsem se dočetla, on byl dlouhodobě vážně
nemocný a mandát už nevykonával více jak rok. Přijde vám v pořádku, že takový politik
(nemyslím tím jen pana Baštu, ale obecně) pobírá náhrady? Vy pořád tvrdíte, jak se tu
plýtvá našimi penězi a toto podle vás n...

https://koronavirus.mzcr.cz/
https://www.mvcr.cz/cthh/clanek/koronavirus-prehled-hlavnich-dezinformacnich-sdeleni.aspx
https://covid-19.infolinky.textcom.cz/app/
https://www.chcetetozase.cz/?utm:source=plcz
https://iniciativa21.cz/kdo-jsme/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/covid-z-druhe-strany/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/o-nas/?utm_source=plcz
https://smis-lab.cz/
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Tomio-Okamura-13074
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Tomio-Okamura-13074
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=157797
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Vstoupit do diskuse Tisknout

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 12

reklama

Diskuse obsahuje 37 příspěvků
 

Uživateli nejlépe hodnocený komentář

Odvážná Paní doktorka . , muž v letech , 12.04.2024 11:51:28
Jen aby nepřišla o místo , v této zemi se trestá za odlišný názor , i když pravdivý .
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Další články z rubriky

5:00 „Většina proti menšině. Nedemokratické.“ Analytik zhrozen. Po
slovenských volbách padlo v ČR

TÝDEN V MÉDIÍCH Peter Pellegrini je pro Slovensko velkou hrozbou. Vyhrát měl
Korčok. Zvítězila lež, …

15:55 Vzkaz pro Nerudovou: Nechte si omezit svéprávnost
21:05 „Nechce to někdo zažalovat?“ Vztek kvůli studně. Úředník si řekne 10 000 Kč
20:12 Politici se shodli: Už je pozdě. Rozdělená Ukrajina Putinovi stačit nebude
18:35 Výhra na Slovensku: Klaus se vysmál Korčokovi. Velice zle
17:50 „Myslí si, že Ukrajina je Rusko,“ říká se o Trumpovi. Průzkum v USA také dobře
nevyšel

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nasledky-covid-ockovani-hlavne-pro-zeny-Nikde-se-nedoctete-Lekarka-promluvila-753706/diskuse
javascript:window.print()
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Vetsina-proti-mensine-Nedemokraticke-Analytik-zhrozen-Po-slovenskych-volbach-padlo-v-CR-753760
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vzkaz-pro-Nerudovou-Nechte-si-omezit-svepravnost-753732
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nechce-to-nekdo-zazalovat-Vztek-kvuli-studne-Urednik-si-rekne-10-000-Kc-753759
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Politici-se-shodli-Uz-je-pozde-Rozdelena-Ukrajina-Putinovi-stacit-nebude-753754
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vyhra-na-Slovensku-Klaus-se-vysmal-Korcokovi-Velice-zle-753736
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Mysli-si-ze-Ukrajina-je-Rusko-rika-se-o-Trumpovi-Pruzkum-v-USA-take-dobre-nevysel-753752

